
 

 

Vængenyt denne gang indeholder følgende: 
1. Evaluering af forårsrengøring 
2. Træer 
3. Nærboks 
4. Yousee 
5. LED belysning 
6. Giv et praj om fejl på legepladserne 
 

1. Evaluering af forårsrengøring 

Vi vil gerne takke alle jer som deltog i forårsrengøringen. Endnu en gang kan vi glæde os over at 
have et flot vænge. Det blev til en hyggelig dag og mange også havde lyst til at mødes på 
legepladsen efterfølgende, hvor der var rejst telt, opstillet en hoppeborg og slush ice maskine. 
 
2. Træer 
Som det tidligere er blevet informeret, har bestyrelsen haft møde med Haderslev Kommune 
omkring de beskårede træer på stien langs med Favrdalen. Under mødet er der indgået en ny 
skriftlig overdragelsesaftale, der betyder at de syv træer er overdraget til Vængernes 
Beboerlaug uden yderligere krav om nyplantning. 
 
Træerne er fremadrettet med i den faste klipningsplan med de resterende 210 træer vi har i 
området. 
 
Vi håber på et flot resultat i fremtiden. 



3. Nærboks 
Bestyrelsen er for nyligt blevet kontaktet af Post Nord som drifter landets Nærbokse. Her blev 
vi oplyst om, at antallet af leverede pakker for indeværende år er langt under det minimum, der 
kræves for at kunne fortsætte driften af Nærboksen. Post Nord har derfor valgt at fjerne 
Nærboksen for nuværende med mulighed for at genopstille Nærboksen i fremtiden, hvis der 
viser sig en ændring i distributionen og behovet af pakker i området. Det er alene Post Nords 
beslutning at opsætte og nedtage Nærbokse. Bestyrelsen har ikke haft indflydelse på dette. 
 
Der forventes en periode, hvor Nærboksen stadig vil fremgå ved e-handel, selvom Nærboksen 
er sløjfet. 
 

4. YouSee 
Bestyrelsen har for nylig modtaget et tilbud fra YouSee omkring en ny løsningsmodel med en 
samlet Internet og TV-pakke. 
 
Det blev besluttet ikke at imødekomme tilbuddet, da det omfattede en lang bindingsperiode 
med fast betaling med foreningsopkrævning samt tilslutning på minimum 80% af alle 
husstande. 
 
Med den nuværende tilslutning (brugere med YouSee), ville tilbuddet have resulteret i en 
ekstra udgift for de relativt få tilsluttede brugere, samt en opkrævningsbyrde fra foreningen. 
Efterfølgende har YouSee oplyst at tilbuddet egentlig var tiltænkte lejlighedskomplekser, hvor 
individuelle Internet- og TV-pakkeløsninger ikke kunne tilbydes. 
 

5. LED belysning 
Som de fleste sikkert har bemærket, så er alle vores gadelamper udskiftet til LED. Resultatet er 
flot, og Haderslev Kommune vil gerne takke for en fin indsats fra vængets beboere for rettidige 
forberedelser og klipning af hække. 
 
De nye lamper har mulighed for en mindre justering til de beboere der måtte være generet af 
stærkt lysindfald. Kommunen følger op på dette medio juni. Så bor du ud for en lampe, der skal 
justeres, så giv bestyrelsen besked snarest. 

 

 



 

6. Giv et praj om fejl på legepladserne 
På vores hjemmeside, under fanen "Området", er der nu tilføjet en kommentarboks, hvor alle 
beboere har mulighed for at give bestyrelsen et praj om fejl og mangler på vores legepladser. Vi 
håber at I vil hjælpe os med at holde legepladserne i orden. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
Vængernes Beboerlaug 
Bestyrelsen 


